
SYKKYLVEN SMÅBÅTHAMN SA 
    

Sykkylven Småbåthamn SA   Side   1 

REFERAT: Styremøte 09.08.2023 
  

Tid og sted: 09.08.2023 kl.19.00 – 21.00    Servicehuset 

 

Tilstede: Arild Fure, Viktor Berg, Kåre Støylen, Geir Gabrielsen, Leidulf Andestad. 
Referent: Leidulf Andestad 

 

Status: I=Ikke påbegynt - U=Under arbeid – P=På vent – F=Ferdig 

Sak  Ansv. Stat 

8/23 Referat fra forrige møte 13.04.2023 
- Godkjent 

Styret F 

53/20 Forlengning av F bryggen 
Utrede fjerning av kaianlegget og forlengning av F bryggen. 
Leiar innhenter tilbud og legger dette frem for styret som vurderer og eventuelt 
forbereder saken til framlegg for årsmøtet. 
 
(04.12.20) Tilbud mottatt og vil bli tatt opp til vurdering. 
(04.03.21) Legges frem som orienteringssak på årsmøtet. 
(03.05.21) Grunnet elektronisk årsmøte vil orientering bli gitt i medlemsmøte senere. 
(09.08.23) Utfordring med å skaffe casing til pæler har forsinket prosjektet. 
                 Fortsetter søket og sjekker mellom annet om Subsea7 på Vigra kan ha rør 
                 som kan benyttes. 

 
Arild 

 
U 

2/23 Status kjøp/salg hamneplasser 
Følgende står på venteliste: 

1. Endre Grøvik 
2. Roger Welle 
3. Ole Petter Sandvik 
4. Tor Bakke 
5. Inge Einar Sandvik 
 

 
Arild 

 
U 

17/21 Varmekabel vannledning 
Besluttet å sette i bestilling. 

Arild U 

22/21 Ledelys ytterst på molo. 
Lyset er defekt og må repareres. 
Arild tar kontakt med Fausa. 
(05.11.21) Fausa kontaktet. 
(09.03.22) Armatur må skiftes 
(01.12,22) Besluttet å bestille elektriker 
(23.01.23) Geir tar over ansvaret for å få ferdigstilt dette. 
 

Geir U 

34/21 Skilting bobilparkering 
Ta kontakt med kommunen vedrørende felles skilting av bobilparkering/tømmestasjon. 
(09.08.23) Etterlyse svar på søknad om skilting.  
 

Arild 
 

Leidulf 

U 
 
I 

9/23 Økonomi 
Saldo bankkonti pr. dato kr. 963 565,- og rest lån kr. 379 487,-.   
Inntekter og utgifter er så langt i år iht. budsjett. 
417 gjestedøgn pr.31.7 som er 74 døgn mer enn på samme tidspunkt i fjor. 
 

 
Leidulf 

 
F 

10/23 E brygga 
Tilstanden på E brygga må sjekkes før vinteren. 
  

Arild I 

11/23 Gjestebrygga 
Generelt svært gode tilbakemeldinger fra våre båtgjester på fasilitetene i hamna, med 
unntak av gjestebrygga som oppleves ustabil. 
Vi bør se på mulighetene for stabilisering eller skifte. 
Sjekker pris på plastrør som flyteelement. 
 

 
 

Kåre 

 
 
I 

12/23 Dugnadsliste 
Gjennomgått og oppdatert. 
 

 
Alle 

 
F 
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Neste møte: Dato ikke fastsatt 
 
 
................................             ………………………             ………………………. 
Leidulf Andestad 
Referent 
       
 
 
                                        ………………………             ………………………. 
 
 

 
 
 

 
 

 


